
                                                                                                                         

 

 

                                                                                  
 

 

    GREIPSTAD FOTBALL 

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV 

Til stede:  

Jardar Lie 

Ole Kristian Skomedal 

Malene Opheim 

Knut Anders Eldhuset 

 

Forfall: 

Aina Berntsen 

 

                                                                                                                                  

Referatført: 

Hortemo - 22.10.16 

Emne / sak: Styremøte Greipstad fotball 

Dato: 18.10.2016 
    

Nr. Sak Ansvar 

00/16 Godkjenning av referat  Ole Kr. 

18.10.16: 

Ingen kommentarer på referat fra forrige møte – godkjent.  

43/16 Lagkasser? Hva gjør vi? Reskontro (innspill i fra rep. i hovedstyret) Knut 

27.06.16: 

Saken utsatt til neste møte  

 

23.08.16: 

Saken utsatt til neste møte  

 

20.09.16: 

Saken utsatt til neste møte  

 

18.10.16: 

Vedtak:  

Styret vil utarbeide alternative løsninger for lagkasser, samt beskrive retningslinjer for dugnad i klubben. Styret kommer 

tilbake til valgt løsning når løsningen er nærmere beskrevet, disse presenteres videre i et trenermøte.   

51/16 Innkommende forslag fra Håvard Rygg om avslutning med ”fotballgalla”  Ole Kr. 

20.09.16: 

Styret ved leder har mottatt en e-post med forslag om en sesongavslutning med ”Fotballgalla”. Forslaget 

gjennomgås i møtet, styret stiller seg positivt til forslaget og legger i positiv retning vekt på at initiativtaker også 

selv tilbyr seg å bidra. Forslaget er slik sett noe en kunne tenke seg å prøve ut(igjen, vært utført tidligere også), 

styret er noe usikker på om fotballgallaen i år må sees i sammenheng med Greipstad IL sitt 100 års jubileum.  

 

Etter en helhetlig vurdering fatter styret følgende vedtak. 

 

Vedtak: 

Styret vedtar at fotballgalla er en ønskelig ”happening” ved sesongens slutt. I år må dette sees i 

sammenheng med Idrettslagets 100 års jubileum. Styret forespør initiativtaker om å bistå i en 

planleggingskomité som ser på program og hvordan en slik ”fotballgalla” / fest kan gjennomføres.  

Leder tar kontakt med Håvard Rygg for videre dialog/avklaring, så får en i sammen vurdere mulighetene for 

dette.  
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18.10.16: 
Knut Anders tar kontakt med Håvard for å avklare nærmere.  

 

19.10.16: 

Det har vært dialog mellom Håvard, Knut Anders og Ole Kr.  

Håvard ser på muligheter og påtar seg arbeid med å forsøke å koordinere dette.  

Saken avsluttes som styresak.  

53/16 Dugnad på bygg og anlegg  Malene 

Styret i Greipstad fotball har i møte av 20.09.16 vurdert behovet for en dugnad på idrettshuset/anlegg. Her 

er det flere ting som med fordel kunne vært gjort…Vi har imidlertid lyst til å starte med følgende:  

 Skifte ytterdør(lekker i pakninger og generelt sett slitt)  

 Knust glass i kiosk vinduet 

 Råte i enkelte kledningsbord 

 Vurdering av vannrør(pipelyder ved bruk av varmtvann i enkelte garderober) 

 Flytting av vaskemaskin fra garderobe, til vaskerom(nytt avløp og nye rør)  

 Se på lekkasje/def. vann klosett oppe i 2 etg. 

 Generell opprydding 

Ole Kristian avklarer økonomi med hovedstyret, Malene tar ansvar for organisering av dugnaden, Jardarr 

lager en liste over nødvendig oppgaver og materiell ifm. utstyrs bod, samt anskaffer nødvendig utstyr/ 

materiell til dugnaden(mot faktura). 

 

18.10.16: 

Hovedstyre har vedtatt følgende i møte av 11.10.16: 

«Fotballen ønsker å ha dugnad på klubbhuset og uteområdet på Hortemo, det ble innvilget opp til kr. 

30 000,-  som blir utbetalt når de kommer med godkjente regninger. Fotballen har kjøpt 2 brakker som en 

avlastning til lageret på Hortemo, kan også få garasjen som kommunen har en halvdel av. Brøyting kan ikke 

kommunen være behjelpelig med.» 

 

18.10.16: 

Stian Horn har takket «ja» til å bidra som arbeidsleder på dugnaden. Det skal gjennomføres en befaring i 

forkant av dugnadsdato, slik at nødvendig utstyr, materiell, med mer er bestilt, levert og klart. 

Styret håper på bred og mange deltagere, slik at vi kan gjennomføre nødvendig løft av anlegget.  

Alle trenere oppfordres til å dele informasjon om dugnaden til alle foreldre og ressurspersoner i sine 

respektive informasjonskanaler(facebook, epost, etc) 

Dette vil være til stor hjelp, både på garderobe kapasitet, sanitærforhold, lagerplass, etc.  

Dugnad gjennomføres etter plan 5. nov. 2016, saken avsluttes som styresak. 

55/16 Sportslig utvalg  Ole Kr. 

 18.10.16: 

Sportslig utvalg: 
(ses i sammenheng med sak 48/16 «Oppfølgnings saker etter trenermøte 17.08.16»  

En ser det som viktig å ha roller inn i denne funksjonen. Det er her, sammen med trenere og styret at en 

legger de gode føringene for hvordan klubben ønsker å forme seg. Foreløpig er det ingen kandidater som 

har meldt seg. Følgende tiltak er gjort i et forsøk på å stimulere til nye kandidater:  

 Formidlet ønske om ny/e kandidat i trenermøte 17.08.16 

 Ole Kristian oppfordrer trenere til å melde sin interesse i epost sammen med referatet av 20.09.16 

 Formidlet ønske om ny/e kandidat i trenermøte 17.10.16 

 Ole Kristian oppfordrer trenere til å melde sin interesse i epost sammen med referatet av 18.10.16 

Det er medio dato fremdeles ingen person/er som har meldt sin interesse til å stille som kandidat til SU. 

Styret ønsker å opprettholde SU, både som rådgivende organ i sportslige utfordringer og utvikling av 
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klubben. Styret vurderer videre at det bør sitte 5 personer i utvalget. Når det gjelder representasjon i SU, 

handler det både om bredde i sammensetningen(kjønn, alder, faglighet) og hvem de representerer. Det er 

ønskelig med «bredde» slik at en har størst mulig grunnlag for å ta viktige vurderinger. 

  

Styret har også drøftet samarbeidsform og innhold i utvalgsmøter, både med hensyn til organisering av 

møtene og hva som skal være innholdet. Temaet rundt hvem som skal frambringe innholdet til saker i 

sportslig utvalgsmøter, har også blitt drøftet. Når det vanligvis er noe få formaliserte møter i SU i løpet av 

året, blir det også avgjørende hvordan utvalgene evner å holde kontinuitet i arbeidet og etablere en 

samarbeidsform, også mellom møtene. (Noe av det samme har styret jobbet med inneværende år…) 

 

Dersom det viser seg at det ikke finnes interesserte parter/personer som ønsker å delta i utvalget, vil styre 

vurdere å foreslå nedleggelse av SU på kommende årsmøte(forslag om ny styreform 2017/18).  

56/16 Revidering av årshjul - orienteringssak Ole Kr. 

18.10.16: 

Ole Kristian sender over årshjul til styrets medlemmer for ny gjennomlesning og revidering. Det er 

avdekket noen mangler ifm. Kiwi cup planlegging som er satt inn i siste versjon.  

57/16 Planlegging av Kiwi cup - orienteringssak Jardarr 

 18.10.16: 

Jardarr er godt i gang med planlegging av Kiwi cup. Knut får til oppgave å lage invitasjon som sendes ut 

alle trenere og i kretsen. Styret registrerer at annen cup(1 uke senere) allerede har fått sendt ut invitasjon, vi 

jobber med saken og ser for oss at denne kommer i nær fremtid. Aldersklasse i år blir 2005 – 2010, 5`er 

fotball. Jardarr tar videre kontakt med Odd Arvid Tønnesland for videre planlegging, 

gruppesammensetning, etc.  

58/16 Valgkomité Ole Kr. 

18.10.16: 

Det går mot avslutning av året 2016, det betyr igjen at årsmøte nærmer seg.  

Årsmøtet er det høyeste organet i en organisasjon. Det betyr at det er dette stedet medlemmene i 

organisasjonen kan være med og bestemme hvordan organisasjonen bør jobbe, med hva det skal jobbes med 

og hvem som skal lede organisasjonen. Bestemmelser gjort på årsmøtet kan ikke endres og 

styret/medlemmene må følge disse bestemmelser, årsmøte er følgelig en viktig arena for organisasjonen.  

 

I dette betyr det også at valg av nye styremedlemmer skal opp på agendaen, her ønsker sittende styre å 

benytte valgkomité for å finne interesserte kandidater. Her vil styret medlemmer ta kontakt med personer 

som en tror kunne tenke seg å representere en valgkomité for videre avklaring/planlegging.  

Styret tar videre en intern gjennomgang av hvem som ønsker å stille sin posisjon til valg, eventuelt stiller 

seg disponibel for gjenvalg.  

 

Ole Kr. ser nærmere for frist for innkalling av årsmøte og påstarter planlegging av dette, herunder 

innkalling, annonsering, årsrapport, etc 

Oppfølgningssaker til neste møte:  

43/16 Lagkasser? Hva gjør vi? Reskontro (innspill i fra rep. i hovedstyret) Knut Anders 

55/16 Sportslig utvalg  Ole Kr. 

 
Referent; Ole Kr. Skomedal 

 

Neste styremøte; Tirsdag 29.11.16 

 

*se neste side for avsluttede sake 
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Avsluttede/ferdig behandlede saker:  
Sak 

nr. 

Sak Ansvar Avsluttet 

01/16 Konstituering av nytt styre Styret 17.03.16 

02/16                                     «Unntatt fra offentligheten» Ole Kr.  16.1016 

03/16 Innbydelse til deltagelse fra lag/foreninger i folketoget 17. mai Malene 17.03.16 

04/16 Søknad om midler fra NIF Flyktningefond Ole Kr. 17.03.16 

05/16 Ultras1916-Greipstad Kick-Off party Malene 24.03.16 

06/16 Registrering av medlemmer elektronisk jfr. medlemsregistrering Knut 19.03.16 

07/16 Kontingent, spilleliste korrektur og oppfølgning før sesong 2016 Aina 17.03.16 

08/16 Tilsvar for "Deltageravgift for gutte- cupen"   Ole Kr. 19.03.16 

09/16 Orientering søknad om dispensasjon etter kulturminneloven § 8.4 Knut 17.03.16 

10/16 Fremtidige styremøter(dato, klokkeslett og intervall) Ole Kr. 17.03.16 

11/16 Egenandel LKB og Nørhalne Cup 2016 Tor- A 22.03.16 

12/16 Keeperskolen Aina 17.03.16 

13/16 Taushetsplikt styremedlemmer Ole Kr.  14.03.16 

14/16                                 «Unntatt fra offentligheten» Ole Kr. 27.06.16 

15/16 Spørsmål om kompensasjon til trener for gutter 02/03 Knut 24.05.16 

16/16 Til gode skrevet økonomisk støtte for spillere som ikke deltar i Nørhalne Knut 23.03.16 

17/16 Trener J07, søker om fritak fra egenandel LKB på en av hans spillere Ole Kr. 08.04.16 

18/16 Manglende oppgjør fra Songdalen kalender Ole Kr.  08.04.16 

19/16 Inndeling av kamper og treningstider for sesongen 2016 Aina 04.04.16 

20/16 Søppeldunker og vedlikehold av banen Jardarr 06.04.16 

21/16 Dugnad på anlegg Malene 04.04.16 

22/16 Trenermøte/klubbkveld Aina 04.04.16 

23/16 Mulighet for internett/fiber på idrettshuset Ole Kr. 27.06.16 

24/16 Innkjøp av Fairplay skilt/produkter Ole Kr. 03.05.16 

25/16 Fellesdugnad med verv av støttemedlemmer Jardarr 20.09.16 

26/16 Spørsmål om innkjøp av flaggstang Ole Kr. 27.06.16 

27/16 Muligheter for å øke ”Grå søppeldunk” på utsiden av klubbhuset Ole Kr. 27.06.16 

28/16 Utstyr(Baller, utstyr, Scantrade web side shop, etc) Jardarr 04.05.16 

29/16 Lettere tilgang på dokumenter og info ut til trenere Knut 04.05.16 

30/16 Oppfølgning av tidligere vedtak om foreldrerepresentasjon inn i ulike utvalg Ole Kr. 27.06.16 

31/16 Kontrakt/godtgjørelse trener/e senior A Ole Kr. 27.06.16 

32/16 Status kunstgressbane 2 Ole Kr 04.05.16 

33/16 Garderobe; antall og fasiliteter Jardarr 04.05.16 

34/16 Innkommende e-post fra Stian Gill ”En tankevekker i hverdagen” Ole Kr. 27.06.16 

35/16 Handle/rekvisisjonsrett(hvem og hvordan) på vegne av GIL Fotball Ole Kr. 20.09.16 

36/16 Status økonomi, ved økonomiansvarlig  Tor -A 24.05.16 

37/16 Opprettelse av dialog med SU – møte Jardarr 24.05.16 

38/16 Morten Walle og krav om nett på bane parallelt med travbane Ole Kr. 24.05.16 

39/16 E-post med spørsmål om dekning av turnering utenfor Agder Ole Kr. 24.05.16 

40/16 Oppfølgningssaker etter forrige referat, uløste oppgaver Ole Kr. 28.06.16 

41/16 Overgang av spillere og betaling Knut 24.05.16 

42/16 Spø. Om klubben kan dekke avgift for enkelte spillere i lagsturnering Knut 24.05.16 

43/16 Lagkasser? Hva gjør vi? Reskontro(innspill fra rep. hovedstyre – Våg modellen?) Knut 18.10.16 

44/16 Oppfølgning etter referat av 24.05.16 (rest oppgaver/status) Ole Kr. 27.06.16 

45/16 Sak fra Steffen Nilsen(sende utrangerte Gil drakter til Haydom) Ole Kr. 27.06.16 

46/16 Hva gjøres med gjenglemt tøy? («Gjenglemt tøy» kasse) Ole Kr. 27.06.16 

47/16 Overgang av spillere fra Greipstad fotball Styret 20.09.16 

48/16 Oppfølgnings saker etter trenermøte 17.08.16 Aina 20.09.16 

49/16 Gjenglemt tøy kasse er full, info og overlevering Ole Kr. 20.19.16 

50/16 Nytt trenermøte, med hovedvekt på planlegging av kommende sesong Aina 17.10.16 
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51/16 Innkommende forslag fra Håvard Rygg om avslutning med ”fotballgalla”  Ole Kr. 19.10.16 

52/16 Ny økonomiansvarlig, Tor – Arne må avslutte sitt frivillige arbeid grunnet jobbsituasjon Ole Kr. 20.09.16 

53/16 Dugnad på bygg og anlegg Malene 18.10.16 

54/16 Oppstart av registrering på elektronisk medlemsregister Knut 20.09.16 

55/16 Sportslig utvalg i Greipstad fotball Ole Kr. 20.09.16 

56/16 Revidering av årshjul - orienteringssak Ole Kr. 20.09.16 

57/16 Planlegging av Kiwi cup - orienteringssak Jardarr 20.09.16 

58/16 Valgkomité Ole Kr.  20.09.16 
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